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公司简介
       欢迎来到嘉亿公司，在这里，我们将带您深入了解一家引领行业创新、追求卓越的企业。

嘉亿公司创建于2006年，是国内领先的金属包装解决方案提供商。多年来，我们致力于为客户提供高品质的产品和专业的服务，赢得了业

界的广泛认可和客户的高度信赖。

       在我们的现代化生产基地，您将看到先进的生产设备和技术。我们的生产线全面引进了国内一流的自动化设备，确保每一个产品从设计、

制造到出厂，都达到高标准质量的要求。无论是气雾剂、发泡胶、卡式气、日化品、汽车护理品类产品，还是食品、饮料类产品，我们的金

属产品都能为您的产品提供最坚固、最美观的保护。

       为了保证产品的高品质，我们严格遵循国际质量管理体系，通过了ISO9001认证。我们的研发团队不断创新，积极开发新材料、新工

艺，以满足市场和客户不断变化的需求。我们的实验室配备了先进的检测设备，确保每一批产品都经过严格的质量检测。

我们深知，绿色环保是企业发展的重要责任。公司在生产过程中始终坚持环保理念，采用环保材料，优化生产工艺，减少能源消耗和废弃物

排放，致力于打造绿色、可持续发展的企业。

       嘉亿公司不仅注重产品质量和环保，更关注客户的满意度。我们的专业服务团队为客户提供全方位的技术支持和售后服务，从产品设计

到生产再到交付，我们全程跟踪，确保每一位客户的需求都能得到快速响应和解决。

在未来，我们将继续秉持“质量第一、客户至上、科技创新、绿色环保”的经营理念，不断提升产品和服务水平，为客户创造更大的价值，

为行业发展贡献更多的力量。

       感谢您关注嘉亿公司。让我们携手共进，共创美好未来！

Company Profile

Welcome to Jiayi Company. Here, we will take you to a deeper understanding of an enterprise that leads industry innovation and pursues 
excellence.
Jiayi founded in 2006, is a leading metal packaging solutions provider in China. Over the years, we have been committed to providing 
customers with high-quality products and professional services, winning widespread recognition in the industry and high trust from customers.
In our modern production bases, have advanced production equipment and technology. Our production line has fully introduced domestic 
first-class automation equipment, ensuring that every product, from design, manufacturing to leaving the factory, meets the requirements of 
high standard quality. Our metal packaging products can provide the strongest and most beautiful protection for your products, whether it's 
aerosols, foam, butane gas，household and industrial products, automotive care products, or food and beverage products and so on.
In order to ensure the high quality of our products, we strictly follow the international quality management system and have passed ISO9001 
certification. Our R&D team constantly innovates and actively develops new materials and processes to meet the constantly changing needs 
of the market and customers. Our laboratory is equipped with advanced testing equipment to ensure that every batch of products undergoes 
strict quality testing.
We are well aware that green environmental protection is an important responsibility for the development of enterprises. The company always 
adheres to the concept of environmental protection in the production process, adopts environmentally friendly materials, optimizes production 
processes, reduces energy consumption and waste emissions, and is committed to building a green and sustainable enterprise.
Jiayi Company not only focuses on product quality and environmental protection, but also pays attention to customer satisfaction. Our 
professional service team provides customers with comprehensive technical support and after-sales service, from product design to  
production and delivery, we track the entire process to ensure that every customer's needs can be quickly responded to and resolved.
In the future, we will continue to uphold the business philosophy of "quality first, customer orientation, technological innovation, and green 
environmental protection", continuously improve our product and service, create greater value for customers, and contribute more to the 
development of the industry.
Thank you for your interest in Jiayi Company. Let's work together and create a better future.

Join hands with Jiayi  everything goes well smoothly携手嘉亿  万事如意
www.jiayient.com



公司荣誉 Company Honor

Email:sales@jiayient.com

2014年，11315全国企业征信系统授予“立信示范单位”

2021年，注册嘉亿商标

2024年，通过ISO9001质量管理体系认证

2020年，中华人民共和国国家版权局授予“嘉亿”作品登记证书

2021年，企业大数据信用服务平台授予“立信企业”

2019年，新媒体商业评选组委会授予“AAA级放心企业”，
在天津包装行业誉为“放心企业首届展会排名第一位”

2019年，青县与爱同行公益协会授予“爱心商家”

 2024年，天津市工业和信息化局授予“创新型中小企业”

In 2019, the New Media Business Selection Committee awarded the "AAA
level Trustworthy Enterprise" and praised it as the "Number One Trustworthy 
Enterprise Ranking in the First Exhibition" in the Tianjin packaging industry

In 2019, the Qing county and Love Together Public Welfare Association
awarded the title of "Love Merchant"

In 2020, the National Copyright Administration of the People's Republic of 
China awarded the "Jiayi" work registration certificate

In 2024, Tianjin Municipal Bureau of Industry and Information Technology 
awarded "Innovative Small and Medium Enterprises"

2024年，天津市工业和信息化局授予“专精特新中小企业”

In 2024, the Tianjin Municipal Bureau of Industry and Information Technology awarded
the title of "Specialized, Refined, Special, and New Small and Medium sized Enterprise"

In 2024, Jiayi company has passed the ISO9001 quality management system certification

In 2014, 11315 National 
Enterprise Credit Reporting 
System was awarded the title
of "Credibility Demonstration
Enterprise"

In 2021, the enterprise big data credit service platform was awarded 
the title of "Credibility Enterprise"

In 2021, Registered the 
Jiayi trademark

2024年，天津市包装技术协会授予“理事单位”

In 2024, Tianjin Packaging Technology Association was awarded the 
title of "Director Unit"



制盖车间

制盖车间现有国内先进的龙门冲制盖生产线18条，并配备光学检验设备、自动计数器和自动装袋机。

产品覆盖市场上所有规格的气雾罐顶、底盖产品和食品罐底盖产品，涉及气雾剂、发泡胶、卡式气、汽

车护理品、日化品，及蕃茄酱、饮料、干果、罐头类食品等诸多领域。

The cap making workshop

The cap making workshop currently has 18 advanced gantry punching production lines in China, equipped with 

optical inspection equipment, automatic counters, and automatic bagging machines. The product covers all 

specifications of aerosol can top and bottom cover products and food can bottom cover products in the 

market, involving aerosols, PU foam, butane gas, automotive care products, daily chemical products, as well as 

tomato sauce, beverages, dried fruits, canned foods and many other fields.

www.jiayient.com



制罐车间现有三片罐制罐生产线4条，并配备光学检验设备和自动码垛机。生产速度高，产品质量稳

定。生产产品广泛应用于蕃茄酱、饮料、干果、罐头类食品等各种罐型。嘉亿制罐从2021年开始起

步，以其优良的品质、创新的技术和差异化的产品，实现客户产品价值的最大化，2024年已定制两

片罐生产线，预计在2025年投产。

制罐车间The can making workshop

The can making workshop currently has 4 production lines for three piece cans, equipped with optical inspection 

equipment and automatic palletizer. High production speed and stable product quality. The products are widely 

used in various canned foods such as tomato sauce, beverages, dried fruits, and canned foods. Jiayi Can 

making started in 2021, with its excellent quality, innovative technology, and differentiated products to maximize 

customer product value. In 2024, the two piece can production line was customized, and it is expected to be put 

into operation in 2025.

Email:sales@jiayient.com



印刷生间现有印刷生产线4条、涂布生产线4条，华宇

HYP45B-VI六色印刷机生产线一条，日本富士P452四色印刷

机生产一条，日本富士P452双色印刷机生产线一条，日本富士

P452双色带光印刷机生产线一条，日本富士F452涂布生产线三

条，华宇C45涂布生产线一条，开平剪切生产线三条，并配有

CTP全自动电脑制版室，标准理化实验室等配套设施。在为客户

提供涂印服务的同时，为本公司制盖、制罐做生产配套，在保证

产品质量的前提下，有效地缩短了制盖、制罐产品的生产周期。

印刷生间 The printing workshop

There are 4 color printing production lines , 4 
coating production lines, 1 Huayu HYP45B-VI six 
color printing machine production line, 1 Fuji P452 
four color printing machine production line, 1 Fuji 
P452 dual color printing machine production line, 1 
Fuji P452 dual color ribbon printing machine 
production line, 3 Fuji F452 coating production 
lines, 1 Huayu C45 coating production line, and 3 
coil cutting production lines in the printing work-
shop, equipped with supporting facilities such as 
CTP fully automatic computer plate making room 
and standard physical and chemical laboratory. 
While providing coating and printing services to 
customers, we also provide production support for 
our company's lids and cans production, effectively 
shortening the production cycle of lids and cans 
products while ensuring product quality.

www.jiayient.com



近几年，嘉亿跟进市场需求的理念，发展

多元化经营模式。为满足客户的需要，在

客户驻地投入嘉亿技术和生产设备。2022

年投产运营的气雾罐生产线，是专门且唯

一为指定客户而服务，其高速、高效、高

质量的服务赢得了客户极高的赞誉，订单

交付快、产品质量有保证，而且降低了双

方的运输及库存成本，达到了合作双赢的

目的。

互信共荣 合作共赢Mutual trust and win-win cooperation

In recent years, Jiayi has followed the concept of market demand and developed diversified business models. 
To meet the needs of customers, Jiayi technology and production equipment are invested in the customer's 
location. The aerosol can production line, which was put into operation in 2022, is dedicated and the only one 
serving designated customers. Its high-speed, efficient, and high-quality service has won high praise from 
customers, with fast order delivery, guaranteed product quality, and reduced transportation and inventory 
costs for both parties, achieving the goal of win-win cooperation.

Email:sales@jiayient.com



产品涂层及包装规格均可定制。            常规尺寸均可生产，也可根据图纸进行定制。
Customized Lacquer/Packaging.             General Size and Customized as per Drawing.

气雾剂盖 Aerosol Components

型号
Model size ø45(185),ø52(195),ø57(201),ø60(205/207.5),ø65(207.5/211),ø70(211)

材料
Material

马口铁
Tinplate

铁厚
Thickness 0.25mm-0.40mm

外涂
External Lacquer

白色/金色/透明
White/Gold/Clear

内涂
Internal  Lacquer

白色/金色/透明/素
White/Gold/Clear/Plain

包装方式
Package Method

纸袋/拉伸膜/木托（纸箱）
Paper Sleeve & Transparent Stretch Film & Pallet（Carton）

密封方式
Sealing  Method

盖沟注胶
Round Edge Injection

密封胶
Compound

水基橡胶化合
Water base

型号
Model size ø45(190),ø52(200),ø57(203),ø60(206/208),ø65(209/211),ø70(213)

材料
Material

马口铁
Tinplate

铁厚
Thickness 0.25mm-0.40mm

外涂
External Lacquer

白色/金色/透明
White/Gold/Clear

内涂
Internal  Lacquer

白色/金色/透明/素
White/Gold/Clear/Plain

包装方式
Package Method

纸袋/拉伸膜/木托（纸箱）
Paper Sleeve & Transparent Stretch Film & Pallet（Carton）

密封方式
Sealing  Method

盖沟注胶
Round Edge Injection

密封胶
Compound

水基橡胶化合
Water base

www.jiayient.com



包装及印刷均可定制。                           可根据图纸定制。
Customized Lacquer/Packaging.             General Size and Customized as per Drawing.                                                         

                                                                             More parameters contact us please.

气雾罐Aerosol Cans

材料
Material
类型
Type

直径Diameter（mm） 45 52 57 60 65 70

高度Height（mm） 85-180 100-240 100-240 100-240 100-300 100-253

厚度Thickness（mm）

变形压力
Deformation Pressure
爆破压力
Burst Pressure
印刷
Printing

≥通用气雾罐14bar, 高压罐21bar
≥General 14bar, High Pressure 21bar
4色-6色以上

CMYK 4 Color / 6 Color Printing

涂印马口铁
Tinplate
缩颈/直身
Necked-In/Straight-Wall

罐身Can body：    0.18-0.23mm,
顶底盖Cone&Dome:0.25-0.40mm.
≥通用气雾罐12bar, 高压罐18bar
≥General 12bar, High Pressure 18bar

Email:sales@jiayient.com



食品盖/易开盖 Cover of Food Cans/Easy Open End

www.jiayient.com

型号
Model

配合直径
Can Diameter

规格

Specification
涂层

Coating
200# 49.8mm
202# 52.3mm
209# 62.3mm
211# 65.3mm
214# 69.9mm
300# 73.0mm
305# 80.3mm
307# 83.3mm
315# 95.5mm
401# 99.0mm
603# 153.5mm

材料：镀锡铁/镀铬铁
包装：纸袋、拉伸薄膜、托盘/纸箱
密封方式：盖沟注胶
密封材料：食品级水基密封胶

Material:Tinplate/TFS
Package:Paper Sleeve & Stretch Film & Pallet
/ Carton
Sealing Method:Round Edge Injection
Compound:  Food industry water base

涂印工艺
内部：白瓷、黄瓷、金色、透明、铝膏(可不
含BPA)等
外部：白色、金色、透明等，可印刷图案
可根据客户要求定制

Printing Process:
Internal：
White/Yellow/Gold/Clear/Aluminum(BPA-NI is
available).
External：White/Gold/Clear/Printing

Can be as per customer’s requirements.

型号
Model

配合直径
Can Diameter

规格

Specification
涂层

Coating
200# 49.8mm
202# 52.3mm
209# 62.3mm
211# 65.3mm
214# 69.9mm
300# 73.0mm
305# 80.3mm
307# 83.3mm
315# 95.5mm
401# 99.0mm
603# 153.5mm

材料：镀锡铁/镀铬铁
包装：纸袋、拉伸薄膜、托盘/纸箱
密封方式：盖沟注胶
密封材料：食品级水基密封胶

Material:Tinplate/TFS
Package:Paper Sleeve & Stretch Film & Pallet
/ Carton
Sealing Method:Round Edge Injection
Compound:  Food industry water base

涂印工艺
内部：白瓷、黄瓷、金色、透明、铝膏(可不
含BPA)等
外部：白色、金色、透明等，可印刷图案
可根据客户要求定制

Printing Process:
Internal：
White/Yellow/Gold/Clear/Aluminum(BPA-NI is
available).
External：White/Gold/Clear/Printing

Can be as per customer’s requirements.



食品罐Food  Cans

Email:sales@jiayient.com

内外涂层均可定制                                                                         
Customized Lacquer/Packaging.
常用规格尺寸均可生产，也可根据图纸定制                                                
General Size and Customized as per Drawing.
More parameters contact us please.

材料
Material
类型
Type

直径Diameter（mm） 52 65 73 83 99 153

高度Height（mm） 37-133 60-100 50-120 50-120 60-130 110-240

内涂
Internal lacquer
外涂
External coating
印刷模式
Printing

CMYK 4彩色/6彩色印刷
CMYK 4 Color / 6 Color Printing

涂印马口铁
Tinplate
缩颈/直身
Necked-In/Straight-Wall

白瓷/黄瓷/金油/透明/铝膏
White/Yellow/Gold/Clear/Aluminum(BPA-NI is available)
白/黄/金油/素/印刷
White/Yellow/Gold/Plain/Printing



马口铁印刷 Iron Printing

www.jiayient.com

产品涉及

气雾剂、发泡胶、卡式气、汽车护理品、
日化品，宠物用品及番茄酱、饮料、干果、
罐头类食品等产品。

生产设备

印刷生产线4条：
华宇HYP45B-VI六色印刷机生产线1条
日本富士P452四色印刷机生产线1条
日本富士P452双色印刷机生产线1条
日本富士P452双色带光印刷机生产线1条
涂布生产线4条：
日本富士F452涂布生产线3条
华宇C45涂布生产线1条
开平生产线3条

生产能力

涂布线日产能25万张
印刷线日产能12万张

Application

Involving aerosols, pu foam, butane gas, 

automotive care products, 

daily chemical products,

pet care products, as well as tomato sauce, 

beverages, dried fruits, canned foods， 

and many other fields.

Production Capacity

Coating daily capacity ：250000 pcs

Production Equipment

4 Color printing production lines：

1 Huayu HYP45B-VI six color printing machine production line.

1 Fuji P452 four color printing machine production line.

1 Fuji P452 dual color printing machine production line.

1 Fuji P452 dual color ribbon printing machine production line.

4 Coating production lines：

3 Fuji F452 coating production lines.

1 Huayu C45 coating production line.

3 Coil cutting production lines .
Printing daily capacity： 120000 pcs



马口铁贸易Tinplate Trading

Email:sales@jiayient.com

主要经营首钢、宝钢、梅钢、鑫丰、金泰等国内钢厂

镀锡、镀铬马口铁，卷铁，盒板等

厚度: 0.12mm-0.50mm

宽度: 700mm -1280mm

硬度:T1-T6,DR7-DR9

退火： CA，BA，DR

锡层厚度：1.1-11.2g/m2

表面：光亮，糙面，银色，无光

应用：广泛用于金属包装

Mainly engaged in China steel mills as below:Shougang, Baosteel, 
Meishan, Xinfeng, Jintai etc.

Such as making cans for food, tea, oil, paints, chemicals, aerosol, 
gifts, printing etc.

Tinplate, TFS,  Coil and  Plate

Thickness: 0.12mm-0.50mm

Width: 700 -1280mm

Temper: T1-T6，DR7-DR9

Annealing: CA, BA, DR 

Tin Coating : 1.1-11.2 g / m2

Surface Finish: B, R, S, M

Application: Widely used for metal packaging industry



www.jiayient.com

产品展示 Products Display

JIAYI Professional services will help you win market share.
Please contact us for any more details.

www.jiayient.com

专业的服务将帮助你赢得市场份额。

更多详情请与我们联系。

专业的服务将帮助你赢得市场份额。

更多详情请与我们联系。

JIAYI Professional services will help you win market share.
Please contact us for any more details.
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成品包装Packing Method

Email:sales@jiayient.com

——根据客户要求进行定制包装。

——选用优质原料。

——18年经验专业技术团队。

——严格的质量控制体系。

——自营产业链交货期更有优势。

——专业销售团队。

——及时的提供售后服务。

——根据客户要求进行定制包装。

——选用优质原料。

——18年经验专业技术团队。

——严格的质量控制体系。

——自营产业链交货期更有优势。

——专业销售团队。

——及时的提供售后服务。

—Customized Packaging as per requirements and artworks.

—High Quality raw material.

—Specialized technique team more than 18 years.

—Strict QC system .

—Short lead time.

—Professional Sales Team.

—In time after-sales service.

—Customized Packaging as per requirements and artworks.

—High Quality raw material.

—Specialized technique team more than 18 years.

—Strict QC system .

—Short lead time.

—Professional Sales Team.

—In time after-sales service.



www.jiayient.com
Email:sales@jiayient.com

     Ruby Mobile:+86 13820818919
Edward Mobile:+86 15820020788
     Mr.Li Mobile:+86 13820660578

Dongxing Road, Beihuan Industrial Park, Jinghai Town, Jinghai District, 
Tianjin, China

天津嘉亿昊天实业有限公司

Tianjin Jiayi Haotian Industrial Co., Ltd

天津嘉亿同创包装制品有限公司

Tianjin Jiayi Tongchuang Packaging Products Co., Ltd

天津嘉亿金属包装容器有限公司

Tianjin Jiayi Metal Packaging Containers Co.,Ltd.

山东嘉亿包装材料有限公司

Shandong Jiayi Packaging Materials Co., Ltd




